
 

 

Eslövs Byalagsråd 

 

Verksamhetsberättelse 2015 

I Byalagsrådet har representanter för Billinge, Harlösa, Hurva, Kungshult, 

Löberöd, Marieholm, Stehag, Örtoftabygden och Östra Strö deltagit under året. 

Byalagsrådet har haft 2 möten, den 24/2 i Stehag och den 8/9 i Östra Strö. Mötet 

i Stehag var även årsmöte. Ordförande under året har Sven-Erik Johansson varit 

och sekreterare Lars Jonsson/Torsten Werner. 

Möten med Eslövs kommunledning hölls den 12/3 och 7/10. 

Under året har rådet tagit upp frågor om bl.a. landsbygdsutveckling, bostäder, 

kommunikationer, avlopp, bredband och lekplatser. 

Resultat av trygghetsvandringarna har varit en återkommande fråga. 

Marknadsföring av Eslöv och bättre information om byarna har diskuterats. 

I de större byarna har representanter deltagit i informationsmöten om revidering 

av översiktsplanen. 

Rådets samtliga möten är protokollförda. 
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Sven-Erik Johansson 


